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Tárgymutató

Haj dúszoboszló Város Önkormá nyzatánakKépviselő-testülete

I(ulturális, Nevelési és Sport Bizottsága

ülés helye: Hajdúszoboszlói Polgármesteri Hivatal Pávai-terme

ülés időpontja:2024.január 22. |4.00 őra

ülés típusa: nyílt

Az ülés napirendi pontjai: (napirend elfogadva: ll2024. (I.22) KNSB határozattal)

1. Előterjesztés általános iskolai k&zethatárok véleményezésére (képviselő-testületi ülés
8. napirend)
Előterjesztő: dr. Morva| Gábor jegyző
Napirendi pont keretéberr elfogadotthatározat:212024. (L 22.) KNSB határozat

2. Előterjesztés a Magyar Kézilabda Szövetség Országos Tornaterem felújítási
programjáról (képviselő-testületi ülés 9. napirend)
Előterj esztő : Szilágyiné Pál Gyöngyi váro sfej lesztési irodavezető
Napirendi pont keretében elfogadotthatározat: 312024. (I.22.) KNSB hatátozat

3. Bej elentések, tájékoztatók (szóbeli)
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Helye: Hajdúszoboszlói Polgármesteri Hivatal Pávai-terme (4200 Hajdúszoboszló, Hősök tere 1.)

Jelen yannak: Mester József elnök, Biró Anita, Czető Norbert, Nagy Bálint László bizottsági tagok.

Marosi György Csongor bizottsági taghiányzott az ülésről.

Jelen van továbbá: a Polgármesteri Hivatal részéről: Varga Imre tanácsadó és Szilágyiné Pál
Gyöngyi városfej lesztési irodav ezető.

Jegyzőkönyw ezető: Molnár Viktória

Mester József: Köszöntöm abizottságtagjait. Megállapítom, hogy abizottság4 tagjajelen van, így
a bizottság határozatképes. Javasolom a meghívóban szereplő napirend elfogadását és
megtárgyalását.

A bizottság a napirendet 4 igen szavazattal (Biró Anita, Czető Norbert, Mester Józsei Nagy Bálint
Lászlő), tartózkodás és ellenszavazat nélk:úlr támogatta (mind a 4 bizottsági tag szavazott) és a
kö v etkezö határ ozatot ho zta:

1 12024. (L 22.\ Kí,ISB határ ozatl

Hajdúszoboszló Város Önkormányzaténak Kulturális, Nevelési és Sport Bizottsága az alábbi
napirendet fogadja el:

A képviselő-testület 2024. január 25-ei ülésanyagának véleményezése:

l. Előterjesztés általános iskolai körzethatárok véleményezésére (képviselő-testületi ülés 8.
napirend)
Előterjesztő: dr. Morvai Gábot jegyző

2. Előterjesztés a Magyar Kézi|abda Szövetség Országos Tornaterem felújítási programjáról
(képviselő-testületi ülés 9. napirend)
Előterj esztő : Szilágyiné Pál Gyöngyi városfej lesztési irodavezető

3. Bejelentések, tájékoztatók (szóbeli).

Határidő: azonnal
Felelös: bizottsági elnök

Első napirend:
Előterjesztés általános iskolai könethatárok véleményezésére.

Czető Norbert: A Gönczy iskolánál teljesen konektül szerepel Hajdúszoboszló közigazgatási
területe is, a vallási oktatásban ha valaki más körzetből szeretne jönni, nem utasíthatjuk el.

Varga Imre: Alternatívaként meg van jelölve, hogy melyik körzetbe tartozik a gyermek, ha például
a Kálvin téren lakik és nem szeretne a Gönczybe menni, akkor melyik iskolába van lehetősége menni.

Nagy Bátint: Erdemes lenne megnézni,hogy minden dűlőt lefednek-e a körzetek.

Varga Imre: Nem a mi feladatunk, a tankerület dönti el. Mi csak törvény szerint véleményezzük.
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A bizottság az előterj es ztést 4 igen szavazattal (Biró Anita, Czető Norbert, Mester József, Nagy Bálint
L,ász|ó), tartózkodás és ellenszavazat néIkül támogatta (mind a 4 bizottsági tag szavazott) és a
kö vetkező határ ozatot ho zta:

212024. I.22.\ K|,úSB határozatz

Hajdúszoboszló Város Önkormányzatának Kulturális, Nevelési és Sport Bizottság javasolja a
képviselő+estületnek általános iskolai körzethatárok véleményezéséről szóló előterjesztés
elfogadását.

Határidő: 2024. 01.25.
Felelős: bizottsági elnök

Második napirend:
Előterjesztós a Magyar Kézilabda Szövetség Országos Tornaterem felújítási programjáról.

Szilágyiné Pál Gyöngyi: Röviden összefoglalnám a pályázat lényegét, amit leírtunk az
előterjesztésben. A Magyar Kézilabda Szövetség folytatva a megkezdett létesítmény fejlesztési
koncepciójának megvalósítását, újabb tomaterem/tomacsarnok felújítási, valamint strandkézilabda
ós killtéri pályaépítési programot támogató, nyíItpályazatot hirdetett meg. Apá|yázat konkrét célja a
leromlott állapotba került, kézilabdázásra alkalmas sportcsarnokok, tornatermek korszenísítése,
strandkézilabdapályák fejlesztése, kültéri kézilabdapályák építése és ezá|tal akézilabdautanpótlás-
nevelés infrastrukturális feltételeinek javítása, a sportág tömegesítésének elősegítése érdekében. A
fejlesztések - összhangban az MKSZ hosszú távú stratégiai fejlesztési koncepciójával - aláWány-
csapatsport ftnanszirozási konstrukcióban, azMKSZ sportágfejlesztési programja keretében keülnek
megvalósításra. 30-300 millió Ft-ig lehet pályáznl Mi természetesen a Sportházat jelöltiik meg, mint
felújítandó létesítmény. Ami kérdéseket vet fel, azaz) hogy a megállapodás feltétele, hogy apályánő
15 év hatátozolt időre szóló térítésmentes használati és hasznosítási jogot enged azMKSZ-nek a
fejlesztéssel érintett ingatlanon, meghatározott idősávokban, azidősávokban való használat jogát az
MKSZ külön szerződéssel átengedi valamely MKSZ tagszervezetnek, kézilabdazás, kiemelt
utánpótl ás-rrevel ése fel adatok e l látása céljár a.

Varga Imre: En ezt úgy tudom elképzelni, hogy nem csak a basznáIati, de a hasznosítási jogot is
elviszi 15 évre azMKSZ és annak adja oda, akinek akarJa, vagyis akár más települések kézilabda
csapatainak is oda kell adni a csarnokot.

Nagy Bálint: Ez nincs konkretizálva, hogy mit is jelent pontosan?

Varga Imre: Ezvan csak leírva.

Mester József: Nem mindegy, hogy mi az intervallum? Ebben az is benne van, hogy ha felújítják a
Sporthazat, akkor a környező településekről isjöhetnek ide egyesületek és oda kell adni a csarnokot.

Varga Imre: Igen.

MesterJózsef: Ezelégnagykockázat,Úgymódosítanám ahatározatot,hogy apályázathozelviekben
hozzájárulvttk, a teljes szerződés ismeretében az önkormányzat pedig felülbírálja, hogy az
önkormányzatnak megéri-e pályázni. Ezt teszem fel szavazásra.
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A bizottság a módosított előterjesztést 4 igen szavazattal (Biró Anita, Czető Norbert, Mester József,
Nagy Bálint Lászlő),tartőzkodás és ellenszavazatnélkül támogatta(mind a4bizottságitagszavazott)
és a követk ező hatfu ozatot hozta:

9/2024. (I.22.) KNSB határozat:

Hajdúszoboszló Varos ÖnkormányzatánakKulturális, Nevelési és Sport Bizottság elvi döntésthoz,
melyben javasolja a képviselő-testületnek a Magyar Kézilabda Szövetség Országos Tornaterem
felújítási programjaról szóló előterjesztés elfogadását, azzal a kiegészítéssel, hogy a felmeriilő
kérdéseket tiszíázni szíikséges, a teljes szerződés ismeretében dönt az önkorményzat a pályázat
benyújtásáról.

Hataridő: 2024, 01.25.
Felelős: bizottsági elnök

Mivel többhozzászóló nem volt,

Biró Anita
bízottstígi tag

tl.[ ,{ rr.{ Uű,l;,rk . ^**-/
Molnár viktóría

jegyzőkönyvvezető

Me§ter Jóaef
bizottsági elnök



JEIENLETI ÍV
Kulturális, Nevelési és Sport Bizottság

2024,január 22. t4,00 őra

Bizottsági tagok:

1. Mester József (elnök)

2. Biró Anita

3. Czető Norbert

4. Marosi György Csongor

5. Nagy Bálint Lászlő

Meghívottak:

Czeglédi Gyula po l gármester

Maj oros Petronella alpol gármester

dr. Kovács Gergely alpolgármester

dr. Morvai Gábor jegyző

dr. Sléder Tamás aljegyző

Matyasovszki Dávid kabinetvezető

Yarga Imre tanácsadó

Dede Erika irodavezető

Bárdos Ilclna irodavezető

Szilágyiné Pál Gyöngyi irodavezető

dr, Biró Anett vagyongazd. referens

Borsi Csaba KMVMKK igazgatő

Nagy Marianna óvodavezető

dr. B ihari -Horváth László múzeumi g azgatő

Bánhegyi Zoltán HVTV igazgatő

Nyéki István Városgazdálkodási Zrt. vezérig.

További jelenlévők:
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Hajdúszoboszló Város ÖnkormányzatánakKulturális, Nevelési és Sport Bizottsága

ö,kí.2,1?"T;iliiíiBT*J,Hi,Tl;h,,
i elnök telefonszáma: +36 30 355 3223 e-mail:

gy ft atszám: HSZ l l 5 I 4 - I l 2024

MEGHÍvÓ
Hajdúszoboszló Város Önkormányzatának Kulturális, Nevelési és Sport Bizottsága

következő ülését

2024.január 22-én (hétfő) 14.00 őrától

a Hajdúszoboszlói Polgármesteri Hivatal Pávai-termében tartja, melyre meghívom.

Napirendi javaslat:

A képviselő-testület 2024. január 25-ei ülósanyagának véleményezése:

1. Előterjesztés általános iskolai körzethatátok véleményezésére (képviselő-testületi ülés
8. napirend)
Előterjesztő: dr. Morvai Gábor jegyző

Előterjesztés a Magyar Kézilabda Szövetség Országos Tornaterem felújítási
programj áról (képviselőtestületi ülés 9. napirend)
Előterj esztő : Szilágyiné Pál Gyöngyi városfej lesztési irodavezető

Bej elentések, tájékoztatók (szóbeli).

Hajdúszobo szlő, 2024. 0 1 . 1 9.

üdvözlettel:

bizottsági elnök
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